
Technische vraag voor de Raadsvergadering van 26 oktober 2022 

Vragen van : VVD
aan Wethouder : K. van Hunnik
over : Raadsvoorstel zonnepanelen

Gedurende welke periode heeft geen handhaving op zonnepanelen plaatsgevonden?

Conceptantwoord -penvoerder is Marc Dols tel.: 06 40 62 45 95

In de commissie is onterecht de indruk gewekt dat er helemaal geen handhaving op zonnepanelen 
heeft plaatsgevonden vanwege capaciteitsgebrek. Zo wordt er momenteel bijvoorbeeld 
gehandhaafd wegens zonnepanelen op een monument in het Noordwestelijke Villagebied. 
Daarentegen is er ongeveer een jaar geleden gekozen om tijdelijk meldingen op te schorten 
waarvan de verwachting was dat het toetsingskader zou wijzigen in het nu voorliggende beleid. Dit 
omdat het onredelijk zou kunnen zijn om te handhaven, terwijl de regels mogelijk gaan 
veranderen. In totaal betreft dit 4 anonieme meldingen in het afgelopen jaar, hierbij was 
terugkoppeling naar de melder niet mogelijk.


